
Protokół Nr 8/15

z  posiedzenia  Komisji  Zdrowia,  Polityki  Społecznej,  Promocji  i  Bezpieczeństwa,
które odbyło się w dniu 14.12.2015r. o godz. 15.00 w sali nr 32 Urzędu Miejskiego
w Pabianicach, ul. Zamkowa 16.

Posiedzeniu przewodniczył Jarosław Lesman – Przewodniczący ww. Komisji.

Obecni wg załączonej listy obecności (zał. nr 1).

Porządek obrad :

1.  Informacja  nt.  przyjęcia  porządku  obrad  i  protokołów:  Nr  6/15  z  2.11.2015r.
i Nr 7/15 z 23.11.2015r.
2.  zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na
2015r. - proj. nr 4
3. Omówienie projektu budżetu miasta Pabianic na rok 2016 w zakresie podległych
merytorycznie komisji wydziałów i jednostek:
- Wydział Spraw Społecznych i Gospodarczych
- Żłobek Miejski
- Miejskie Centrum Pomocy Społecznej
- Wydział Spraw Obywatelskich
- Wydział Zarządzania Kryzysowego i Informacji Niejawnych
- Straż Miejska
- Urząd Stanu Cywilnego
4. Sprawy różne:

 prośba  Prezydenta  Miasta  Pabianic  o  rozpatrzenie  propozycji  nazwania
ronda przy zbiegu ulic  Myśliwskiej,  20 Stycznia,  gen.  Zygmunta „Waltera”
Janke – materiały przekazane Radnym w dniu 23.11.2015r.

Ad.1
Informacja nt. przyjęcia porządku obrad. 
Przewodniczący Komisji Jarosław Lesman przywitał radnych i gości.
Przewodniczący Komisji  zapytał  czy są uwagi  do porządku.  Nie  było,  porządek
przyjęto bez uwag.
Do  protokołów Nr  6/15  z  2.11.2015  r.  i  Nr  7/15  z  23.11.2015r  nie  było  uwag,
przyjęto.
Za przyjęciem protokołów – 6. Przyjęto jednogłośnie.

1



Ad.2
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu  miasta  Pabianic
na 2015r. - proj. nr 4 (zał. nr 2)
Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  omówiła  projekt  uchwały  nr  4  –  zwiększenie
dochodów realizowanych przez Żłobek Miejski następuje z tytułu opłat za czesne,
uzyskane środki przeznacza się na zwiększenie planu zakupów środków żywności
dla dzieci z Żłobku Miejskim w Pabianicach.

Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem uchwały – 6, przeciw - 0, wstrzymało
się - 0. Przyjęto.

Ad. 3
Omówienie projektu budżetu miasta Pabianic na 2016 rok (zał. nr 3) w zakresie
podległych merytorycznie komisji  wydziałów i jednostek. Przewodniczący Komisji
przypomniał, że każdy radny otrzymał projekt budżetu i się z nim zapoznał. 
Ustalono, że będzie głosownie projektu budżetu dla każdego wydziału osobno.

Wydział Spraw Społecznych i Gospodarczych 
Przewodniczący Komisji zapytał, czy są jakieś pytania i uwagi do projektu budżetu
miasta Pabianic  na rok 2016 w części  dotyczącej  Wydziału Spraw Społecznych
i Gospodarczych. Nie było.

Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem budżetu – 8, przeciw - 0, wstrzymało
się - 0. Przyjęto.

Żłobek Miejski
Przewodniczący Komisji zapytał, czy są jakieś pytania i uwagi do projektu budżetu
miasta Pabianic na rok 2016 w części dotyczącej Żłobka Miejskiego. Nie było.

Głosowanie:  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  budżetu  Żłobka  –8  ,przeciw  -  0,
wstrzymało się - 0. Przyjęto.

Miejskie Centrum Pomocy Społecznej
Przewodniczący Komisji zapytał, czy są jakieś pytania i uwagi do projektu budżetu
miasta  Pabianic  na  rok  2016 w części  dotyczącej  Miejskiego Centrum Pomocy
Społecznej. Nie było.

Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem budżetu – 8, przeciw - 0, wstrzymało
się - 0. Przyjęto.

Wydział Spraw Obywatelskich
Przewodniczący Komisji zapytał, czy są jakieś pytania i uwagi do projektu budżetu
miasta Pabianic na rok 2016 w części dotyczącej Wydziału Spraw Obywatelskich.
Nie było.

Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem budżetu – 8 , przeciw - 0, wstrzymało
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się - 0. Przyjęto.

Wydział Zarządzania Kryzysowego i Informacji Niejawnych
Przewodniczący Komisji zapytał, czy są jakieś pytania i uwagi do projektu budżetu
miasta  Pabianic  na  rok  2016  w  części  dotyczącej  Wydziału  Zarządzania
Kryzysowego i Informacji Niejawnych. Nie było.

Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem budżetu –8, przeciw - 0, wstrzymało
się - 0. Przyjęto.

Straż Miejska
Przewodniczący Komisji zapytał, czy są jakieś pytania i uwagi do projektu budżetu
miasta Pabianic na rok 2016 w części dotyczącej Straży Miejskiej. Nie było.

Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem budżetu –8, przeciw – 0, wstrzymało
się - 0. Przyjęto.

Urząd Stanu Cywilnego
Sekretarz Miasta Paweł Rózga poinformował, że Urząd Stanu Cywilnego realizuje
zadania z zakresu administracji rządowej, na które środki przekazuje Łódzki Urząd
Wojewódzki.
Przewodniczący Komisji  Jarosław Lesman wskazał,  że w związku z powyższym
Komisja  w  tej  części  tylko  zapoznaje  się  z  projektem  budżetu,  natomiast  nie
opiniuje w tej części.

Ad. 4.
Sprawy różne.

 prośba  Prezydenta  Miasta  Pabianic  o  rozpatrzenie  propozycji  nazwania
ronda przy zbiegu ulic Myśliwskiej, 20 Stycznia, gen. Zygmunta „Waltera” Janke –
materiały przekazane Radnym w dniu 23.11.2015r.

Radny  Sławomir  Szczesio  wyjaśnił,  że  doszło  do  rozmowy  Zainteresowanych
z Panią  Wiceprezydent,  ustalono,  że  ta  kwestia  zostanie  omówiona  w  terminie
późniejszym, na razie można to odłożyć na dwa miesiące, po budżecie. 

 Radny Sławomir  Szczesio dodatkowo zapytał,  czy w sprawie nowych izb,
które miały być wydzielone na SORz-e coś się dzieje.

Przewodniczący Komisji Jarosław Lesman wskazał, że pracuje na SORz-e, nic się
nie  zmieniło,  oprócz  osób  pijanych  przywożone  są  także  osoby  po  zażyciu
dopalaczy. Nie ma wyodrębnionych sal. Sytuacja jest taka, że obecnie powoływany
jest  nowy  prezes,  po  oficjalnym  zakończeniu  tej  procedury  warto  byłoby,  aby
komisja zdrowia raz w miesiącu albo raz na kwartał mogła spotkać się z prezesem.
Z  dwóch  powodów,  nie  będzie  nowych  kontraktów z  NFZ,  będą  te  utrzymane
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z 2015r., więc nie będzie lepiej tylko gorzej, jeśli chodzi o środki z NFZ.

Radny Krzysztof Hile – możemy zapraszać prezesa niekoniecznie raz w miesiącu,
ale w zależności od potrzeb.
Wspomniał, że PCM miał starać się o kontrakt na toksykologię, co z tego wyszło.

Przewodniczący  Komisji  Jarosław  Lesman  wskazał,  że  pytał  o  ten  temat,  ale
okazuje się że nie jest takie proste, ponieważ nie są zawierane nowe kontrakty
na 2016r. W najbliższym czasie nie będzie takiego kontraktu.

Przewodniczący  Komisji  Jarosław  Lesman  wskazał,  że  Komisja  uznała  za
uzasadnione  spotkania  z  nowym  prezesem na  posiedzeniach  Komisji  Zdrowia,
w zależności od potrzeb oraz przypomniał, że kwestia ronda zostanie omówiona na
Komisji w lutym. 

Na tym zakończono posiedzenie o godz.  15.25r.

-  Opinia  Komisji  Zdrowia,  Polityki  Społecznej,  Promocji  i  Bezpieczeństwa
do budżetu na 2016r. (zał. nr 4)

- płyta CD (zał. nr 5)

     Protokółowała:                                                                          Przewodniczył:

Monika Ludziejewska                                                               Jarosław Lesman
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